
Roskilde & Omegns Jagtforening

Ordinær generalforsamling 27. februar 2025

Referat

11 fremmødte inklusive bestyrelse

1. Valg af dirigent:
Ebbe Madsen blev foreslået og valgt. Denne konstaterede, at generalforsamlingen var 
lovligt indkaldt.

2. Valg af stemmetællere
Jonna Sørensen blev valgt.

3. Aflæggelse af beretning om foreningens virke siden sidste ordinære generalforsamling 

Velkommen til Roskilde & Omegns Jagtforenings generalforsamling.

Traditionen tro ærer vi med et minuts stilhed de medlemmer, der er gået bort i det 
forgange år. Æret være deres minde, tak.

Siden sidste generalforsamling har der været lidt aktiviteter i foreningen:

Rågeregulering:

Igen har vi reguleret skadevoldende vildt på kommunens arealer.

Vores nye kontaktperson i forvaltningen sørgede for, at vi kunne gøre det med en 
rød vest, hvorpå der står “Reguleringsjæger Roskilde kommune”

Min opfattelse siger, at den giver en vis ro på over for jægerne og borgerne samt at 
der sendes et legitimt signal om, at det vi har gang i er lovligt.

Afskydningstallene er mere eller mindre ens fra år til år, vi har skudt 549 stk. sidste 
sæson.

Men man skal jo ikke glæde sig for meget, når man nu har fået en ny mand på 
kommunen. Det gik lige så godt, syntes jeg, lige ind til jul, hvor jeg fik en ny mail om,
at der ville komme endnu en ny person på til i år.

Ham har jeg været til møde med, og jeg tror, han også kun sidder der et år, så 
starter vi nok forfra igen med en ny.

Er der nye folk som vil være med til regulering af rågeunger, så meld ind til 
undertegnede. Der er masser af erfarne folk til at lære jer op.



Hygiejnekursus:

Kurset blev afholdt her i huset i samarbejde med de andre foreninger i kommunen. 
Holdet var fuldt booket, så det var dejligt.

Riffelindskydning:

Vi havde muligheden for at komme på Ryegård skydebane 2 gange i foråret, men der 
var ikke den store tilslutning fra medlemmernes side.

Sommerfest:

6 tilmeldte, så vi besluttede i bestyrelsen at den blev afholdt som en frokost ude i byen 
til stor glæde for de tilmeldte. Vi prøver igen i år at lave en komsammen til sommer 
med lidt lækkert at spise og lidt hyggelige timer sammen.

Det bliver en komsammen hvor vi også uddeler jubilæums nåle til dem, som ønsker det.

I dag er der bl.a. 2 x 50 års og et par 30 og 40 års til stede i forsamlingen.

Per Pinnerup, Erik Jacobsen , Erik Ballegård og jeg selv sagde hunden.

Tillykke til jer alle.

Vi prøver i år at stable en fisketur på benene - og en dagsjagt - hvis stemningen er der.

I jægernes kommunale fællesråd prøve vi også om vi skal lave et nyt hygiejne- 
reguleringskursus.

Måske noget helt 3. hvis der kommer nogle andre ønsker ind til os.

Formandens beretning blev godkendt.

4. Fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse

Det reviderede regnskab blev fremlagt med enkelte opklarende spørgsmål til følge.

Regnskabet blev godkendt

5. Indkomne forslag:

Der var ingen forslag.

6. Fastlæggelse af kontingent:
Bestyrelsen foreslog at fastholde det nuværende niveau.

Forslaget blev godkendt

7. Valg af formand:
Niels C Hansen blev genvalgt




